
Oda-Raudkas Islandshästklubb 
 

Styrelsemöte 2007-03-25, hos Marita i Orsa 
 

Närvarande: Christine Modh, Carina Morén, Marianne Björklund, Eva 
Göransson, Marita Friberg och Ulla-Karin 

 
§ 1. Mötets öppnande 
Styrelsemötet öppnades av nya ordföranden Carina Morén, hon hälsade oss alla 
välkomna. 
 
§ 2. Val av justerare 
Till justerare valdes Marianne Björklund. 
 
§ 3. Oda Raudkas ovalbana 
Vi bestämmer att vi träffas nere på banan och tittar hur den ser ut. Marita ska 
prata med Sten om han kan följa och titta vad som behöver göras m.m.  
 
§ 4. Dagordningens fastställande 
Dagordningen fastställdes och godkändes. 
 
§ 5. Hemsidan 
Vi ska försöka få länkar till vår hemsidan på andra klubbars hemsida, te.x. från 
Stenbjars hemsida.  
 
§ 6. Övriga frågor 

 Vi bestämmer att Marianne och Ulla-Karin ska gå igenom ett förråd, där 
Oda har en del grejer. Det ligger i ett förråd i polishuset. 

 Vi bestämmer att vi ska köpa en skrivare och två USB-minnen. Ulla-
Karin pratar med Lasse Bröms om saken.  

 Vi fortsätter prata och tittar på olika förslag till klubbjacka. Christine tar 
kontakt med Lillhästen i Stav och Eva pratar med Vika häst och släp.  

 Vi bestämmer att klubben bjuder på en resa till Hingstfestivalen i 
Uppsala den 21 april. 

 Vi bestämmer att vi ska ha ett medlemsmöte i Våmhus bygdegård den 15 
april kl. 18.00. 

 
§ 8. Mötets avslutande 
Carina Morén avslutade mötet. 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Marita Friberg  Marianne Björklund 
Sekreterare   Justerare 


